

# CHURCH OF ST. MICHAEL, IPOH 135<sup>TH</sup> ANNIVERSARY CELEBRATION



### Faith + Hope + Charity 135 years and beyond with St. Michael

Date	Time	Event	Venue
25/9/2025	8.00pm	Mass (E)	Church
(Thurs.)		Mass (C)	PAC Hall
26/9/2025	11.00am	Mass (E)	Church
(Fri.)		Anointing of the Sick	
	8.00pm	Mass (E)	Church
		Mass (C)	PAC Hall
		Mass (T)	SFX Hall
27/9/2025	5.00pm	Mass (E& C) followed by	Church & PAC Hall
(Sat.)		Procession & Benediction	
28/9/2025	9.00am	Mass (E& C)	Church & PAC hall
(Sun.)			

### A) INVITATION FOR SPONSORSHIPS [Celebration]

2025 marks the 135<sup>th</sup> year since the establishment of our parish of St. Michael. A series of events has been organised to celebrate this significant milestone with the highlight being a Eucharistic Celebration of our parish Feast Day on Saturday 27<sup>th</sup> September 2025 followed by a city procession and fellowship dinner.

In addition to attending the anniversary events and Feast Day masses, we would like to invite all parishioners and well-wishers to participate more fully in this landmark celebration by contributing as a sponsor for one or more of the items required and/or planned. These include:

- 1) Flowers and decorations for the church and procession floats
- 2) Banners and other promotional materials
- 3) Audio visual equipment
- 4) Rental of canopies, chairs and tables
- 5) 135<sup>th</sup> anniversary souvenirs and gifts
- 6) Food and drinks for the evening masses

To make a cash contribution, please transfer your donation via online banking to RHB Account number 20801600155746 with the transaction reference "SMC 135".

You may also issue a cheque to **St. Michael's Church, Ipoh**. Please write your name, contact number and the reference "SMC 135" at the back of your cheque and bank in to the abovementioned bank account.

Please send your transfer advice and bank in slips via Whatsapp to 011-26308369 for recording of donations. For contributions in kind, please contact Parish Priest, Rev. Fr. Aloysius Tan.

However, if you wish to donate cash or cheque in person, you may do so at the parish office.

### **B) SMC'S 135TH ANNIVERSARY FEAST DAY LUNCHEON**

In celebration of the 135th Anniversary of SMC, we warmly invite you to join us for a special Feast Day Luncheon in thanksgiving and fellowship.

■ Date: Sunday, 28th September 2025Time: 12:00 pm – 2:00 pm

Venue: Exquisite Restaurant, Bercham, Ipoh, Perak

Ticket Price: RM60 per person | RM600 per tabl

Attractive Lucky Draws

### SPECIAL TABLE OF HOPE: RM 2,888.00 PER TABLE

### **SPONSOR A TABLE**

We are seeking 10 people to purchase 10 **Tables of Hope.** The proceeds from these tables will be used to sponsor the underprivileged to join us together to celebrate this joyous occasion.

Thank you in advance for your generosity and Act of Love.

#### **✓** TICKET SALES INFORMATION:

Tickets will be available through your BECs or Ministries, and at booths after the following weekend Masses:

July 19 & 20	Weekend masses	
Aug 2 & 3	Weekend masses	
Aug 16 & 17	Weekend masses	
Sept 6 & 7	Weekend masses	

### **L** FOR TICKET PURCHASES:

Please contact Alex 010-464 3181 or Ivan 011-2151 0525.

### SHUTTLE SERVICE FROM SMC TO EXQUISITE RESTAURANT

For those who needs shuttle service to and fro from SMC to Exquisite Restaurant (priority to Senior Citizens), please register yourself at SMCs office for seat reservation. Limited seats available.

### C) PARISH PROJECT- AOL135

As a parish, we, the parishioners of St. Michael's Church, Ipoh are offering up at least 135 Acts of Love (thus the name AOL 135) during this Jubilee Year of Hope and our 135th Parish Anniversary.

To date, we have already achieved 115 AOL. Although the original target is 135 AOL, can we make a final push to exceed 135 AOL before our Parish Feast Day in September?

As an individual, a family, a ministry, a BEC or just as a group of friends, you are encouraged to reach out to those in need to perform an act of love. Try to include a spiritual aspect too.

Once completed, you may send the AOL to Jennifer (017-5783601) or Stephanie (012-5102412) in English or Mary Ng (019-9494062) in Chinese.

You may refer to the banner at the canteen for the latest AOL 135 list.

### D) BIRTHDAY GIFT FOR THE PARISH

In honour of its 135th anniversary, we plan to upgrade and beautify our parish as follows:

- 1. At the entrance to the church compound, we will install a 1.8 metre tall **statue of Jesus** to symbolise that Jesus is blessing all those who are coming in and going out of the premises.
- 2. Designate the garden area around the Shrine of Our Lady as a Garden of Serenity. We will have the presence of four statues of notable saints to join Our Lady of Fatima to pray for us. They are **St Therese of Lisieux**, **St. John Marie Vianney**, **St. Pope John Paul II and St Theresa of Calcutta.**
- 3. Upgrade the vessels used for masses and liturgical celebrations such as thurifer, a smaller monstrance etc.

If you wish to contribute towards these birthday gifts, pls contact Parish Priest, Rev Fr Aloysius Tan.



### DOWN MEMORY LANE...

This 135th anniversary is a celebration of our parish's past, present and future. Many have walked this journey of faith in SMC.

We invite those parishioners who have migrated or who are living away from lpoh due to job transfers and other reasons to:

- return for this celebration
- send in your best wishes and express your love towards the parish by submitting personal videos, messages, photos etc
- contribute old photos or old videos of the parish
- please email to smcip135@gmail.com

With immense gratitude to Almighty God and St. Michael for the gift of our beloved parish, let us contribute and work together to make this a truly joyous and memorable anniversary!

Thank you and God bless.



# 怡保圣米高堂建堂 135 周年庆



# 以信+望+爱与圣弥额尔跨越 135 年

日期	时间	庆典	地点
25/9/2025	8.00pm	弥撒 (英语)	圣堂
(星期四)		弥撒(华语)	庞神父礼堂
26/9/2025	11.00am	弥撒 (英语)	圣堂
(星期五)		傅圣油礼仪	
	8.00pm	弥撒 (英语)	圣堂
		弥撒 (华语)	庞神父礼堂
		弥撒 (淡米尔语)	圣方济各礼堂
27/9/2025	5.00pm	弥撒 (英语&华语)	圣堂&庞神父礼堂
(星期六)		随后游行&圣体降福	
28/9/2025	9.00am	弥撒 (英语&华语)	圣堂&庞神父礼堂
(星期日)			

# A) 赞助邀请函 【庆典】

今年,2025 年怡保圣米高堂庆祝成立 135 年。为纪念这重要的里程碑,我们将举行一系列的庆祝活动,我们将于2025年9月27日(星期六)举行堂区主保瞻礼感恩祭,并随即在怡保市区游行及联谊交流聚餐。

除了参与建堂庆活动及瞻礼弥撒外,我们诚邀所有教友和善心人士更积极地参与这具有历史意义的庆典,你可以选择赞助以下一项或多项所需的项目:

- 1) 圣堂及游行花车的鲜花与装饰
- 2) 横幅及其他宣传品
- 3) 视听设备
- 4) 帐篷、椅子和桌子的租赁
- 5) 135 周年庆的纪念品及礼物
- 6) 弥撒后的糕点及饮水

若您以现金赞助,请通过网上银行转账致以下账号:

★ RHB 银行账号: 20801600155746

★ 转账请注明: "SMC 135"

你也可以支票抬头为 St. Michael's Church, Ipoh, 并在支票背后注明你的姓名、联络号码及"SMC 135", 然后存入上述银行账号。

请将您的转账凭证或存款单通过 WhatsApp 发致 011-26308369 以便记录。

若要捐赠相关实物,请联络堂区主任——陈亿赐神父。 欲亲自以现金或支票捐献者,也可直接呈交堂区办事处。

## B) 圣米高堂 135 周年暨主保瞻礼庆午宴

为庆祝本堂 135 周年主保瞻礼,我们诚邀你出席这感恩午宴,同欢共庆,共享主恩。

🚃 日期: 2025 年 9 月 28 日 (星期日)

① 时间: 中午 12:00 至下午 2:00

♥ 地点: 怡保巴占东胜海鲜酒家

● 普通餐券: 每人 RM60 | 每桌 RM600

丰厚的抽奖礼品

### ♥希望之席——每桌 RM2,888

呼吁 10 位善心人士认购"希望之席",这 10 席的收益将用于资助弱势群体,与我们一同欢庆这庆典。衷心感谢你的慷慨与爱心之举。

### ▶ 购买餐券:

通过基信团、堂区服务组领袖或以下的主日弥撒后所设的柜台购买:

7月19日&20日	主日弥撒
8月2日&3日	主日弥撒
8月16日 & 17日	主日弥撒
9月6日&7日	主日弥撒

↓ 欲订购餐券,请联络: Alex 010-464 3181 或 Ivan 011-2151 0525

### ₩【交通载送服务】

堂区将安排往返圣米高堂与酒家的交通(长者优先),请向本堂办事处登记。名额有限,先到先得。

# C) 堂区计划 —— AOL 135 爱德活动

为庆祝希望禧年与堂区 135 周年纪念,圣米高堂全体教友共同发起 "AOL 135 爱德活动",旨在落实至少 135 项爱德活动。

截至目前,我们已完成115项爱德活动。尽管原定目标为135项,我们希望在9月堂区主保瞻礼前突破目标!

个人、家庭、事工、基信团或一群朋友,都可以具体行动去关怀有需要的人,并尽可能加入灵修元素。请在活动完成后,把活动的内容发送致Jennifer (017-5783601)或 Stephanie (012-5102412)或吴丽安(019-9494062)。

★请参考食堂展示的横幅以了解最新的 AOL135 列表。

## D) 献给本堂区的生日礼物

为庆祝135周年,我们计划提升与美化本堂:

- 1. 在圣堂入口处树立一尊 1.8 米高的**耶稣圣像**,象征主耶稣祝福所 有出入圣堂的人。
- 2. 将圣母亭周围区域规划为"宁静之园",设立四位圣像,与法蒂 玛圣母一起为我们转祷。其中包括圣女小德兰、圣维雅纳、圣若 望保禄二世、加尔各答的德蕾莎修女。
- 3. 更新礼仪中所使用的圣器皿,如:香炉、小型的圣体光座等。

若欲为本堂献上一份"生日礼物",请联络本堂主任,陈亿赐神父。



## 【回顾:走过的信仰之路】

135 周年是庆祝本堂区的历史、当下与未来。无数信友曾在本堂走过信仰旅程。

我们特别邀请因迁居、调职或其他原因身在外地的教友们:

- -回堂参与庆典
- -通过视频、文字或照片,传递你对本堂的祝福与怀念
- -分享珍藏的堂区旧照片或录像资料
- 请电邮致: smcip135@gmail.com

谢谢。天主保佑。